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INTERNAL 

MO ČRS Bakov nad Jizerou, z. s., 
     Jizerní 35, 294 01 Bakov nad Jizerou, IČO: 185 720 57, 

e-mail: crs.mo.bakovnj@seznam.cz, www.mocrsbakov.cz, tel: 775286766 
 

Bakov nad Jizerou 3. 9. 2024 
Počet listů: 2 

 

ZÁPIS Z VÝBOROVÉ SCHŮZE ČRS MO BAKOV NAD JIZEROU 
konané dne 3. 9. 2024 od 18:00 hod. 

 
 
Přítomni:  Masaryk Tomáš – místopředseda, Dvořák Jan - jednatel, Venclák Karel – člen výboru, 

Kirschsehläger Jiří – člen výboru, Folprecht Josef – člen výboru, Podstatný Luděk – člen 
výboru, Frélich Karel – člen výboru, Vyhlas Martin – člen výboru, Dvořák Jaroslav – člen 
výboru, Kuboušek Pavel – zástupce hospodáře, Tomec Jan – předseda DK, Hájek Jakub – 
člen DK, Králová Jana – účetní, pokladní,  

Omluveni: Kilián Ladislav – předseda, Zeman Jan – člen DK, 
Neomluveni: Hýbner Dušan – hospodář, Jiří Grégr – člen výboru, Martin Vanda – správce budovy, Pavel 

Slabý – brigádní referent 
 

Průběh schůze a přijaté usnesení 
 
1. Výborovou schůzi zahájil a řídil jednatel Jan Dvořák a vyslovil požadavek k činnosti na jednotlivých 
úsecích MO: 
 
a) Př. Jan Dvořák 

- seznámil přítomné s počátečním a konečným zůstatkem na účtu MO za období od 1. 6. 2024 do 
31. 8. 2024 - vzato na vědomí.  

- kontrola zápisu z výborové schůze ze dne 4. 6. 2024. 
- seznámil s příchozí poštou na organizaci. 
- udělení souhlasu ve spolupráci Janem Tomcem v  SW RIS pro SUS pro přístup k datům. 
- ČRS uzavřeli novou pojistnou smlouvu pro členy ČRS na akce pořádané MO. 
- z SUS přišlo poděkování za uspořádanou akci „Ukliďme Česko“ 
- město Bakov nad Jizerou zaslalo aktualizovaný manipulační řád k Podzemanově tůni. Proběhla 

následně diskuse k manipulačnímu řádu. 
- proběhla schůzka z Povodím Labe ohledně zásahu v podjezí u vodní elektrárny v Bakově nad 

Jizerou. Závěr z této schůzky je takový: pokud tam budou provádět jakoukoliv práci tak nám to 
zašlou k projednání. 

- přišla nabídka od svazu na dotaci odkrmeného úhoře. 
- pořádal nás Bítouchovský spolek myslivců, zda bychom mohli v září omezit lov na Dalešické tůni 

ohledně odstřelu kachen. 
- informoval výbor o výjimce mníka a jesena. 

 
b) Př. Tomáš Masaryk 

- zaslal na SUS přihlášku na akci „Ve vodě nežijí jen vodníci“. Proběhla následně diskuze. 
- vrácený zálohy 30 000 Kč na rybářské závody pokladní Janě Králové. 
- zpráva z rybářských závodů a vyúčtování z rybářských závodů provede příští výborovou schůzi po 

doplnění dokladů. 
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- informoval o jednání s Ondřejem Lochmanem ohledně rybníku na návsi ve Veselé. Další bližší 
informace poskytnul o stavu tohoto rybníka Jiří Grégr.  

-  informoval o konaných závodech Lakovenský kapr – Odbory KOVO MB 
-  diskuse o baktériích aplikovaných do Podzemanovi tůně. 

 
c) Př. Luděk Podstatný 

- informoval o zadržení povolenky na Podzemanově tůni 
 
d) Př. Karel Venclák 

- diskuse ohledně zabezpečení pivních setů pod pergolou v areálu. Realizaci zabezpečení pivních 
setů zajistí Martin Vanda. 

 
e) Př. Karel Frelich 

- informoval o nabídce na zakoupení amura 2 Kč za 1 kus. 
- informoval o zahájení rybářského kroužku 19. 9. 2024. 

 
2. Přijatá usnesení: 
 

a) Výbor MO hlasoval o návrhu na dotaci odkrmeného úhoře. 
 
Hlasování:  PRO 10  PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 
 

b) Výbor MO hlasoval o schválení návrhu manipulačního řádu na Podzemanově tůni. 
 
Hlasování:  PRO 10   PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 
 

c) Výbor MO hlasoval o schválení změny do zarybňovacího plánu přidání jesena a mníka. 
 
Hlasování:  PRO 10   PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 
 

d) Výbor MO hlasoval o schválení zapůjčení areálu na rok 2025 na rybářské závody „Lakovenský kapr“. 
 
Hlasování:  PRO 10   PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 
 

e) Výbor MO hlasoval o schválení zálohy 5 000 Kč na akci „Ve vodě nežijí jen vodníci“. 
 
Hlasování:  PRO 10   PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 

 
f) Výbor MO hlasoval o schválení aplikace baktérií v roce 2025 do Podzemanovi tůňe. 

Hlasování:  PRO 10   PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 
 

g) Výbor MO hlasoval o schválení zakoupení 2000 Ks amura 2 Kč/kus. 
Hlasování:  PRO 10   PROTI 0   ZDRŽEL SE 0 

 
Příští termín výborové schůze stanoven na 1. 10. 2024 od 18:00 hodin. 
 
 

Zapsal: Tomáš Masaryk 
místopředseda MO 

 
         Ověřovatel zápisu: Mgr. Jan Dvořák 


